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Protokół Nr  11/08 

z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu 23 kwietnia 2008 r. 

 

 
Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 

 

 

Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

- podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa wielofunkcyjnego boiska 

sportowego przy Gimnazjum Nr 1 w Białogardzie” – druk E, 

- zgody na zawarcie przez Miasto Białogard umowy o dofinansowanie ze środków 

Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej inwestycji polegającej na budowie 

wielofunkcyjnego boiska sportowego przy Gimnazjum Nr 1 w Białogardzie – druk F, 

- zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2008 – druk G. 

Przedstawiają: 

Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 

3. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 8.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 

Janusz Turnik. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. Komisja przyjęła 

porządek jednogłośnie.  

 

 

Ad 2 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

- w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa 

wielofunkcyjnego boiska sportowego przy Gimnazjum Nr 1 w Białogardzie” – druk E, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4  (jednogłośnie). 
 

- w sprawie zgody na zawarcie przez Miasto Białogard umowy o dofinansowanie ze 

środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej inwestycji polegającej na budowie 

wielofunkcyjnego boiska sportowego przy Gimnazjum Nr 1 w Białogardzie – druk F, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4  (jednogłośnie). 
 

- zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2008 – druk G. 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Turnik – pytał o płot wokół boiska? 
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Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że takie są wymagania, potrzebny jest płot o wysokości 4 m. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4  (jednogłośnie). 

 

 

Ad 3 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 8.30 
 

zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

 

 

Przewodniczący  Komisji 

              

                    Janusz Turnik 
 

 


